
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza

na 46. posiedzeniu Senatu
w dniu 17 grudnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Podczas ewidencji sprzeda¿y towarów podlegaj¹cych ustawie o podatku akcyzowym z dnia 6 grudnia

2008 r. pojawia siê problem zwi¹zany z koniecznoœci¹ wystawiania dla produktów objêtych t¹ ustaw¹
faktur elektronicznych (e-faktur). Nie ma wtedy tradycyjnej papierowej faktury. Ustawa nak³ada jednak
na sprzedawcê obowi¹zek uzyskania od nabywcy oœwiadczenia, ¿e nabywane wyroby s¹ przeznaczone
do celów opa³owych lub bêd¹ sprzedane z przeznaczeniem do celów opa³owych. Oœwiadczenie musi byæ
czytelnie podpisane, mo¿e byæ równie¿ z³o¿one na wystawianej fakturze, ze wskazaniem rodzaju, typu
oraz liczby posiadanych urz¹dzeñ grzewczych oraz miejsca (adresu), gdzie znajduj¹ siê te urz¹dzenia.

W zwi¹zku z powy¿szym mam pytanie do Pana Ministra. Czy mo¿na by wprowadziæ takie rozwi¹zania
prawne, które umo¿liwi³yby sk³adanie niezbêdnych oœwiadczeñ drog¹ elektroniczn¹, co jest zgodne ze
strategi¹ rozwoju spo³eczeñstwa informacyjnego?

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




